

# 桃園校區 106 年 9 月 13 日(星期三)全校教師教學研討會 發車通知及班車時刻表調整

- 1、9 月 13 日(星期三)全校教師教學研討會部份班車時刻表調整如后：
  - (1)原台北校區開往桃園校區教職員 06：50 及 07：05 桃客上班車，時間調整及併為一車次為 **06：40** 台北校區校門口公車站、劍潭捷運站 1 號出口→**07:05** 塔城街(北門捷運站 1 號出口)→桃園校區。
  - (2)其餘班次不調整。
- 2、07：00 桃園火車站→桃園校區(本班次為桃客增開載運參加研討會人員班車，於遠東百貨前上車)。
- 3、與會人員 07：20 於 CC 樓前發車(校車\*1，桃園客運\*2)。
- 4、13：10 分於 A 樓前搭乘校車回桃園校區。
- 5、台北校區校內停車位有限，敬請各位師長儘量搭乘大眾交通工具。

## Taoyuan Campus Faculty and Staff Members' September 13 (Wednesday) Bus Schedule for University-wide Faculty Meeting

Content:

1. September 13 (Wednesday) Bus Schedule for University-wide Faculty Meeting is adjusted as follows:
  - (1) The original buses from Taipei campus to Taoyuan campus departure of 6:50 am and 7:05 am will be combined and rescheduled as:  
**06:40** Taipei Campus Bus Stop and Jian-tan MRT Station Exit 1→**7:05** Tang-Chen (Exit1,Beimen MRT Station) → Taoyuan Campus
  - (2) The remaining scheduled buses will follow the Winter Vacation Bus Schedule.
2. 07:00 Taoyuan Train Station → Taoyuan Campus (This is an additional bus for the University-wide Faculty Meeting departing from the Taoyuan Far Eastern Department Store.)
3. The buses for faculty and staff members participating in the University-wide Faculty Meeting will depart from in front of CC building at 07:20 am (School Bus x1, Taoyuan Bus x2)
4. The school buses returning to Taoyuan campus will depart from Taipei campus A building at 13:10.
5. Due to the limited parking space on Taipei Campus, please make public transportation priority.